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Obecné zastupiteľstvo vo Vavrišove 

 

ZÁPISNICA 

z  rokovania obecného zastupiteľstva konaného dňa 09. decembra 2015 o 16,00 h v malej 

zasadačke  Obecného úradu vo Vavrišove 

___________________________________________________________________________ 

 

Prítomní: Ľubica Chlebová – starostka obce 

Poslanci : Ján Janotka,  Mgr. Vladimír Švec,  Tibor Trepáč, Ing. Eva Trnková, Ing. Michal 

Schléger, Ján Krajčírik 

Ďalší prítomní: p. Danuša Beláková – hlavná kontrolórka 

Občania podľa prezenčnej listiny               

 

Overovatelia: Ing. Eva Trnková , Tibor Trepáč, 

Zapisovateľka: Bc. Pelcerová 

 

Program: 

1. Schválenie programu rokovania 

2. Voľba návrhovej komisie, určenie overovateľov a zapisovateľa, kontrola uznesení 

3. Prerokovanie návrhu spoločného programu rozvoja Horného Liptova na roky 2015 – 2022 časť 

obec Vavrišovo 

4. Rozpočtové opatrenia č. 19/2015, 20/2015, 21/2015, 22/2015, 23/2015 

5. Rozpočet obce na roky 2016 – 2018 

6. Zmluvné podmienky o vzájomnej spolupráci s Urbárskym spolkom vo Vavrišove pozemkovým 

spoločenstvom 

7. Interpelácie poslancov, rôzne a záver 

 

V úvode privítala prítomných pani starostka, rokovanie OZ je zvolané pozvánkou č. 669/2015 

oznámila,  že p. Bc. Eva Doležalová sa zasadnutia nezúčastní z dôvodu pracovných povinností. 

Následne  prečítala program rokovania.  

 

K bodu 1 a 2.  

Program bol  schválený všetkými prítomnými poslancami. 

Uznesenie č. 157/2015 

Počet poslancov: 6 

Počet hlasujúcich poslancov: 6 

Za: 6 – Ing. Michal Schléger, Mgr. Vladimír Švec, Ing. Eva Trnková, Tibor Trepáč, Ján 

Krajčírik, Ján Janotka 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

Za členov návrhovej komisie boli navrhnutí poslanci: predseda Mgr. Vladimír Švec, členovia – 

Ján Janotka, Ing. Michal Schléger  

Uznesenie č. 158/2015 

Počet poslancov: 6 

Počet hlasujúcich poslancov: 6 

Za: 6 – Ing. Michal Schléger, Mgr. Vladimír Švec, Ing. Eva Trnková, Tibor Trepáč, Ján 

Krajčírik, Ján Janotka 
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Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

Za overovateľov zápisnice boli určení – Ing. Eva Trnková , Tibor Trepáč,  

Za zapisovateľku zápisnice bola starostkou určená – Bc. Gabriela Pelcerová  

Uznesenie č. 159/2015 

Počet poslancov: 6 

Počet hlasujúcich poslancov: 6 

Za: 6 – Ing. Michal Schléger, Mgr. Vladimír Švec, Ing. Eva Trnková, Tibor Trepáč, Ján 

Krajčírik, Ján Janotka 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

OZ kontrolou uznesení konštatuje, že sú splnené, s výnimkou uznesenia č. 150/2015, ktoré je v 

plnení.   

Uznesenie  č. 160/2015 

Počet poslancov: 6 

Počet hlasujúcich poslancov: 6 

Za: 6 – Ing. Michal Schléger, Mgr. Vladimír Švec, Ing. Eva Trnková, Tibor Trepáč, Ján 

Krajčírik, Ján Janotka 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

K bodu 3 (program rozvoja Horného Liptova) 

K tomu kroku sa pristúpilo z dôvodu, že MAS vypracováva kompletný program Horného 

Liptova, kde sú zahrnuté všetky obce. Zo zákona vyplynuli zmeny v PHSR, ktoré obec 

Vavrišovo nemá zapracované v doteraz platnom PHSR. Vypracovaním spoločného programu 

obcí horného Liptova, v ktorom bude zahrnutá aj naša obec, bude povinnosť zo zákona splnená 

a bude možnosť získať väčšie finančné prostriedky. V materiáloch, ktoré boli poslancom 

predložené, sú zapracované len doplnky časť obce Vavrišovo. Poslanci nepredložili nijaké 

doplňujúce podklady potrebné na zapracovanie do doplnku. Taktiež neboli podané pripomienky 

od obyvateľov. Následne vyzvala p. starostka  poslancov k hlasovaniu.  

Uznesenie č. 161/2015 

Počet poslancov: 6 

Počet hlasujúcich poslancov: 6 

Za: 5 – Ing. Michal Schléger, Mgr. Vladimír Švec, Ing. Eva Trnková, Tibor Trepáč, Ján 

Krajčírik,  

Proti: 0 

Zdržali sa: 1 – Ján Janotka 

 

 

K bodu 4 (Rozpočtové opatrenia) 

Rozpočtové opatrenia č. 19-22/2015 vykonané starostkou obce mali poslanci k preštudovaniu 

pred konaním zastupiteľstva. Nemali k nim žiadne doplňujúce otázky. 

Uvedené rozpočtové opatrenia prítomní poslanci zobrali na vedomie. 

Uznesenie č. 162/2015 

Počet poslancov: 6 

Počet hlasujúcich poslancov: 6 
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Za: 6 – Ing. Michal Schléger, Mgr. Vladimír Švec, Ing. Eva Trnková, Tibor Trepáč, Ján 

Krajčírik, Ján Janotka 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

Rozpočtové opatrenie č. 23/2015, ktoré je rozsiahlejšie poslanci schválili. Opýtala sa p. Trnková 

na položku vo výške 23 000,- eur. Boli to podielové dane. 

Uznesenie č.163/2015 

Počet poslancov: 6 

Počet hlasujúcich poslancov: 6 

Za: 6 – Ing. Michal Schléger, Mgr. Vladimír Švec, Ing. Eva Trnková, Tibor Trepáč, Ján 

Krajčírik, Ján Janotka 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

K bodu 5 (Rozpočet obce) 

Zasadnutie OZ pokračovalo schvaľovaním rozpočtu obce Vavrišovo na rok 2016 – 2018. Zo 

strany p. Janotku - v rozpočte nie sú plánované finančné prostriedky na projekt prestavby 

kultúrneho domu a na súdny spor s p. Šmihulom. Po krátkej diskusii, ktorá nasledovala poslanci 

hlasovali o prijatí rozpočtu. 

Uznesenie č. 164/2015 

Počet poslancov: 6 

Počet hlasujúcich poslancov: 6 

Za: 5 – Ing. Michal Schléger, Mgr. Vladimír Švec, Ing. Eva Trnková, Tibor Trepáč, Ján 

Krajčírik,  

Proti: 0 

Zdržali sa: 1 – Ján Janotka 

 

K bodu 6 (Zmluvné podmienky o spolupráci s Urbárskym spolkom vo Vavrišove) 

P. starostka sa opýtala poslancov na prípadné pripomienky. Poslanci predložili viac technických 

pripomienok k zmluvným podmienkam, ktoré budú zapracované do záverečnej verzie Zmluvy.  

P. kotrolórka vyjadrila presvedčenie, že zmluva bude plnená tak ako je zostavená. Vyjadril sa aj 

p. Krajčírik  a prehlásil, že vzájomné vzťahy medzi obcou a urbárom sú v súčasnosti na inej – 

lepšej úrovni oproti minulosti.  

P. starostka dala hlasovať o zmluvných podmienkach. 

Uznesenie č. 165/2015 

Počet poslancov: 6 

Počet hlasujúcich poslancov: 6 

Za: 6 – Ing. Michal Schléger, Mgr. Vladimír Švec, Ing. Eva Trnková, Tibor Trepáč, Ján 

Krajčírik, Ján Janotka 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

K bodu 7 (Interpelácie poslancov, rôzne, záver) 

P. starostka: 

- poďakovala za spoluprácu pri stavaní a rozsvecovaní stromčeka a príchode Mikuláša 

- poďakovala prítomným  aj za spoluprácu v priebehu celého roka. 

- na začiatku nového roku navrhuje stretnutie na ktorom stanovia priority pre budúce 

pracovné aktivity 
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- informovala o obsadenosti bytov, aktuálne pribudli podnájomníci do 2 bytov. Ostávajú 3 

voľné byty. O nebytových priestoroch – zámeroch predaj a prenájom vyšli inzeráty 

v novinách 

- bola prijatá žiadosť o poskytnutie pomoci na  poskytnutie internetu na internetové 

vysielanie – od p. Milana Račku 

- informovala o novej zákonnej povinnosti uzatvoriť zmluvu na zabezpečenie separácie 

odpadu. Obec uzatvorí zmluvu so spoločnosťou Envi pack. Vo veci separácie bude 

v nasledujúcom období veľmi dôležitá osveta na dôslednú separáciu. 

- dňa 18.12. 2015 bude v prenájme horná zasadačka pre hudobnú skupinu. 

- prenájom veľkej zasadačky 31.12. 2015 – Ing. Schléger 

- pozvala prítomných a ostatných obyvateľov obce na privítanie nového roku pred OÚ 

- osvetlenie pri Polyfunkčnom dome Vavrišan je v riešení s p. Strakom, taktiež rieši 

bezpečnejšie zabezpečenie vstupu do bytového domu zo severnej strany 

 

p. Schléger 

- navrhol určiť, kde sa môže na Silvestra robiť ohňostroj, a tohto roku pozvať na odpálenie 

ohňostroja pred OÚ aj obyvateľov obce 

p. Janotka 

- navrhol miesto - stĺp pri humne p. Milana Beňa, tam by sa mohlo s osvetlením začať.  

p. Krajčírik 

- pripomenul riešenie prechodu pred chodcov cez hlavnú cestu 

p. starostka  

– informovala, že aj na základe poznatkov zo školenia prechod musí ísť z chodníka na 

chodník, nie z komunikácie na komunikáciu. Súhlasí s tým, že preventívne je dôležité sa 

bezpečnosti venovať.  

p. kontrolórka 

- rozhodla sa poďakovať všetkým poslancom za spoluprácu v predchádzajúcich 6-tich 

rokoch. Vyjadrila presvedčenie, že dokáže novým poslancom, že je platným členom tejto 

komunity. Popriala prežitie krásnych pohodových vianočných sviatkov a všetko dobré do 

nového roku.  

p. Švec 

- poďakoval starostke obce za spoluprácu v roku 2015 

p. Trnková  

- poďakovala p. kontrolórke za spoluprácu v uplynulom období 

 

Na záver sa p. starostka poďakovala poslancom a zamestnancom obce za účasť na 

zastupiteľstve. Rokovanie bolo ukončené o 17,45 h. 

 

Vo Vavrišove 09.12.2015 

Zapísala: Bc. Gabriela Pelcerová 

Ľubica Chlebová 

      starostka 

Overovatelia:  

  ............................................. 

  .............................................. 


